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Protokoll från handikapprådets sammanträde 2007-11-05 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Tjänstemän Siw Lideståhl avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 Helena Andersson skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 Siw Eriksson skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-11-08 Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
 
Justerare:   

2007-11-08 Ingrid Edin 
 
 
 
 
Sekreterare:  

 Pia Sundqvist 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 
 Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
  
§ 3 Val av justerare och tid för justering 
 Till justerare utsågs Kerstin Järneberg och Ingrid Edin. Justering sker torsdag 8 

november på Lingvägen 100. 
  
§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde 
 Protokoll från sammanträdet 2007-10-08 anmäldes. 
  
§ 5 Ärenden från nämndsammanträdet 2007-10-16 
 Inget fanns att rapportera. 
  
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-11-15 
 Ärende nr 5: Kvalitetsuppföljning av Farsta Strands gruppbostad 

Blazena Westerlund påpekade att boende vid gruppbostäder för funktionshindrade 
har rätt att själv välja läkare, till skillnad från boende vid gruppboenden för äldre. 
Siw Lideståhl informerade om att den rättigheten införs först 1 januari 2008. 

  
§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för omsorg om 

funktionshindrade 
 Siw Lideståhl redogjorde för förvaltningens arbete med verksamhetsplan för 2008 

och processen att utarbeta nämndspecifika mål, med utgångspunkt från 
kommunfullmäktiges övergripande mål i budget 2008 för Stockholms stad.  
 
Redovisades och diskuterades förvaltningens förslag i dagsläget när det gäller mål 
för avdelningen för omsorg om funktionshindrade. Stadsdelsnämnden fattar beslut 
om vp 2008 den 19 december. De avdelningsvisa målen ligger sedan till grund för 
enheternas åtaganden. 
 
Siw berättade också att det inom förvaltningen pågår en diskussion om behovet att 
”uppdatera” terminologin, med utgångspunkt från den revidering av termer som 
socialstyrelsens terminologiråd har fattat beslut om. Man talar numera exempelvis 
om funktionsnedsättning, inte funktionshinder; daglig sysselsättning, inte daglig 
verksamhet; stöd och service, inte omsorg. 
 
Rådet kommer förmodligen att förlänga sitt nästa möte för att kunna diskutera 
verksamhetsplanen mer ingående. 

  
§ 8 Övriga frågor 
 1) Ove Martinsson tog upp frågan om astma- och allergiförskolor och berättade att 

många föräldrar saknar en sådan förskola. Frågan tas upp igen vid rådets möte i 
januari, då även Inger Norman, avdelningschef med ansvar för förskolor, 
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förhoppningsvis kan medverka. 
 
2) Med hänvisning till ett informationsblad om tillgänglighet i Botkyrka ställdes 
frågan om det är möjligt att utarbeta en liknande broschyr om tillgänglighet i Farsta. 
 
3) Eftersom ingen av rådets medlemmar hade möjlighet att medverka vid dagens 
visning av provbadrummet på Farsta sjukhem kommer en ny visning att anordnas i 
slutet av november. 
 
4) Ordföranden rapporterade att hon har sökt men ännu inte lyckats nå 
bibliotekschefen i Farsta för att diskutera tillgängligheten vid de lokala biblioteken i 
stadsdelsområdet. 
 
5) Ordföranden rapporterade att hon har sökt men ännu inte lyckats nå chefen för 
Atrium Fastigheter för att bjuda in henne till ett av rådets kommande möten. Syftet 
är att ge rådet möjlighet att få information om och diskutera kommande 
byggnationsplaner i Farsta centrum. 
 
6) Informerades om ett möte om stadens budget som HSO Stockholms stad 
arrangerar onsdag 5 november 2007. 
 
7) Informerades om en kurs för ledamöter i kommunala handikappråd som 
arrangeras lördag 1 december av ABF Stockholms läns handikappkommitté. 
 
8) Utdelades en inbjudan från stadens funktionshinderinspektörer till 
informationsutbyte måndag 26 november alternativt tisdag 4 december. 

  
§ 9 Nästa sammanträde 
 Rådets nästa sammanträde hålls 10 december. 
  
§ 10 Sammanträdet avslutas 
 Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


